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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

Onsdag d. 15. december 2021, kl. 17-19 
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Maria, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: Maria,  

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

2.  Kommentarer til referat fra d. 17/11 2021 

(B) (1 bilag) 

 

Line var på ferie ved sidste møde ellers ingen 

kommentar. 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Henrik forhindret i første del af mødet pga. 

tekniske problemer. 

b. Der var en elev der i sidste uge var smittet 

med Corona, 34 elever og 20 voksne skal 

derfor testes, der er endnu ikke fundet nogle 

smittet, vi har derfor aflyst alle aktiviteter på 

tværs, alle bliver i klasserne, der er stadig 

mange børn der ikke kommer i skole, pga af 

nervøsitet for smitte, dette præger vores 

dagligdag meget, der er stor bekymring fra 

vores medarbejdere, som ønsker en mere 

nedlukning af skolen. Desværre bliver der ikke 

sat et ”test setop” på skolen før efter jul.  

Vi har fået leveret en del hjemmetest, vi sender 

10 tests hjem, det er til de ikke vaccinerede. 

c. Mette fortæller at det har været frustrerende 

at der har været en elev i klassen der har været i 

skole, trods familien har været syge med Covid 

19. 

Lilian Nu det snart juleferie i 20. og 21. 

kommer der ikke så mange børn, og mellem jul 

og nytår kommer der en eller to børn. Det har  

været en underlig måned, hvor alle traditioner 

blev aflyst, dog har vi haft nissen Sprælle det 

synes børnene er rigtig sjovt. 

4.  Budgetopfølgning (O) 

 

Vi har meldt det forventede regnskab ind med 

et minus på 200.000 det endelige regnskab 

kommer midt i januar. Kim har været til møde 

med forvaltningen, de har udfærdiget et nyt 

regneark som betyder at vi måned for måned 

kan justere vores økonomi, det er en kæmpe 

hjælp for os.  

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2021-22 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Der er ikke kommet noget nyt. 

6.  Vi skal have endelig færdiggjort og 

godkendt princip for SFO (D+B) 

 

Der er sået tvivl om vores SFO er §36 efter 

serviceloven, og ikke en SFO efter 

folkeskoleloven, det undersøger forvaltningen. 
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Der er enighed om at princippet ser godt ud. 

7.  Ledelsen gennemgår APV handleplanen 

for APV 2021, vi skal drøfte bestyrelsens 

rolle i forhold til APV og trivsel på skolen 

(O+D) 

  

 

Tanken var at skolebestyrelsen hører om hvad 

vi tænker at gøre i forhold til at øge trivslen på 

skolen, og hvordan skb kan understøtte dette. 

 

På næste møde kigger vi nærmere på punktet. 

 

8.  Kære jer 

På BSU mødet i går havde vi en sag på 

om den alternative version af 

kvalitetsrapporten, som vi skal fremlægge 

næste år. Se her: Dagsorden (alleroed.dk) 

 

BSU vedtog vores oplæg til indhold af 

den kvalitetsrapport, vi skal lave i dette 

skoleår med følgende protokol: 

 

”Udvalget besluttede, at gennemføre 

kvalitetsrapporten med fokus på;  

 Kvalitativ undersøgelse blandt 

elever, forældre, ledere og 

medarbejdere af erfaringerne fra 

Covid-19  

 Kvantitativ data over trivsel og 

faglige resultater i samme form 

som tidligere, herunder overgang 

til ungdomsuddannelse, andelen af 

elever der får en afgangsprøve, 

inklusionsgrad og trivsel 

 Udvalget ønsker ikke, at der 

bruges tid på at beskrive de 

pædagogiske indsatsområder 

generelt og specifikt på de enkelte 

skoler  

 Udvalget ser gerne at der 

eksperimenteres med formen og at 

omfanget bliver mindre end 

vanligt 

Udvalget ønsker, at denne ramme sendes 

i høring i skolebestyrelserne, og at sagen 

genoptages med høringssvar forud for 

endelig beslutning. Udvalget ønsker at få 

en tilbagemelding fra hver enkelt 

skolebestyrelse om, hvilke 3-5 

indikatorer der er de væsentligste for at 

drive og udvikle skolen”.   

 

Derfor sender jeg hermed ovenstående til 

høring i jeres skolebestyrelser. I bedes 

derfor sørge for, at jeres skolebestyrelser 

forholder sig til den ramme, som BSU 

ønsker – samt forholder sig til de 3-5 

typer af indikatorer der er væsentlige for 

Man er ved at lave om på hele konceptet om 

kvalitetsrapporter, men det har ikke ændret sig 

endnu. 

Udvalget ønsker at få en tilbagemelding fra 

hver enkelt skolebestyrelse om, hvilke 3-5 

indikatorer der er de væsentligste for at drive 

og udvikle skolen”.  

 

Her fra Maglebjergskolen: 

 

1. At man vægter trivsel frem for økonomi 

2. Efteruddannede personale, opdateret 

viden 

3. Fokus på inspirerende læringsmiljøer 

4. Rekruttering og fastholdelse 

5. Helhedssyn på børnenes læring/ 

sammenhæng i barnets liv 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=18eb227b-c277-4826-a97f-498750ae8a6e&searchText=
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skolebestyrelserne for at drive og udvikle 

skolen – altså hvad er værdifuldt for dem. 

 

Vi kan lige vende det på vores 

skoleledermøde på fredag, hvis der er 

behov for at jeg sætter lidt flere ord på. 

 

Høringsfristen er mandag den 13. 

december 2021 og I bedes sendes jeres 

tilbagemelding til Finn, tak. 

 

9.  Vi skal se på de resterende principper som 

vi ikke er nået i mål med, vi, ledelsen, 

præsenterer 1. udkast til principperne på 

selve mødet (D+B) 

 

Vi har ikke nået punktet, skubbes til næste 

møde. 

10.  Evt.  

 

Vi satser på at næste skb møde kan blive et 

møde med mad:-) 

 

Henrik Liebach                 Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 

 

 

 


